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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésrő l szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014. (II . 24 . )
OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok benyújtani
Pintér Sándor belügyminiszter Úrho z

„Miért engedi'a rendőrség, hogy neonácik gyű léseket tartsanak és túráka t
szervezzenek?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Mint azt bizonyára ön is tudja, 2017 . február 11.-én neonácik tartottak gyűlést, majd felvonulás t
a budapesti Városmajorban. Az eseményen mintegy 600 neonáci vett részt, akik közül többe n
önkényuralmi jelképeket lobogtattak vagy viseltek a ruhájukon .
Az eseménnyel párhuzamosan zajlott a ,kitörés túra" elnevezés ű , egyébként minden évben
megrendezésre kerülő, neonáci rendezvény. Az idei túrával összefüggésben több településen,
például a pest megyei Tökön, náci zászlót húztak fel egy villanyoszlopra . Az eseményen szintén
számos tiltott önkényuralmi jelkép megjelent, zászlók és egyenruhák formájában .
A Párbeszéd korábban többször jelezte, hogy a kitörés túra kapcsán rendre jogsértés történik .
Egy évvel ezelőtt például feljelentést tettünk egy Anyácspusztán lévő nyilaskeresztes emlékmű
miatt, ám sajnálatos módon a budaörsi rendőrség nem adott tájékoztatást a nyomozás esetlege s
eredményérő l .

A fentiekkel kapcsolatban az alábbi kérdésekre várom válaszát:

1. Hogyan fordulhat elő , hogy 2017-ben neonácik, önkényuralmi jelképekkel vonulhatnak
fel Budapest utcáin?

2. Hogyan fordulhat elő , hogy évrő l-évre megrendezésre kerülhet a kitörés emléktúra nevű
rendezvény, miközben a rendezvény közösségi oldalán fellelhet ő fotókból
egyértelműen látszik, hogy a túrázok bűncselekményt, nevesítve, önkényuralmi jelké p
tiltott használatának bűntettét követik el?
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3. Miért hagyja a rendőrség, hogy neonácik, a többségi társadalomban félelmet keltve
masírozhassanak Magyarország területén ?

4. A NOlimpia kampány utcai . aktivistáinak folyamatos igazoltatása, vegzálása helyett ,
miért nem a neonácikat üldözi a rend őrség?

5. Tett-e intézkedést a rend őrség a Budaörsi Kapitányságra helyezett, a Párbeszé d
politikusának, Barabás Richárdnak egy évvel ezel ő tti feljelentése nyomán ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017. február '[A

Szabó T mea
Független országgyűlési képviselő
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